
Concept  

 

 

 Verslag van de 7e Algemene Ledenvergadering 

22 maart 2023 11.00.uur te Amsterdam 

Locatie: Marine Kazerne Kattenburgerstraat 5 ECA 

gebouw nr.30 
 

Aanwezig: Wim van Anen     voorzitter 
  Ton Meijdam penningmeester 

  Joost Lenz          secretaris 
 

Reinier Adriansen, René Audier, Jilles Beijen, Henk Benten, Koen Bogert, 
John Boogaard, Ben BuherTavanier , Liesbeth Dinther, Bertus Dorpmans, 

Evert Dur, Wout Edink, Cees van Egmond,  Gerard Everaars, Andries 

Gassan, Fred Ipenburg, John Keasberry, Henny Langenberg, Ben 
Lescrauwaet, Teun Meijer, Peter Neervoort, Simon Kodoatie, Nico 

Offringa, Sjaak Overeem, John Peen, Christiaan Pos, John Posthumus,  
Ben Schepers, Jan Schuit, Frans Scholten, David Smit, Henk Smit,  

Arnoldus Smit,Anton Sunstrunck, Dirk Tasma, Marije van Urk, Tim 
Veenstra, Evert Vermeulen, Wen Verheij, Andre Walter, Inge Werkhoven, 

Willem Wetering, Wil Wiegerink, Rinus Mooijweer. 
 

Afwezig zonder kennisgeving; Co v doorn, Joop v Orsel. 
 

1    Opening Voorzitter 
2    Verslag vorige ALV 2022 

3    Jaarverslag PAM 
4    Binnen gekomen digitale vragen 

5    Verslag kascommissie en  verkiezing 

6    Verkiezing Penningmeester en Secretaris  
7    Rondvraag 

8    Sluiting (lunch) 
 

 
 

Opening van de ALV 

Punt 1. Voorwoord van de Voorzitter, 
 

Dames en heren, 
Ik heet u allen van harte welkom op deze locatie, Marinekazerne te 

Amsterdam. 
Helaas moesten wij, dit jaar afscheid nemen van een aantal leden. Zij 

hadden hier graag met u aanwezig willen zijn.  Als bestuur hebben wij de 
nabestaande een condoleance kaart gezonden namens de vereniging.  



Ik wil u verzoeken om, indien u daartoe in staat bent, te gaan staan en 
een ogenblik stilte te houden voor hen die ons zijn ontvallen te gedenken. 

Inhoud bijeenkomst:  

Vergadering tot lunch en daarna een blauwe hap.  
De agenda en bijbehorende stukken heeft u allen ontvangen.  

Onze vorige ALV was ook hier.  
 

Als we terugkijken, kunnen we zeggen dat we eindelijk weer een relatief 
normaal jaar achter de rug hebben.  

 
Mooie Vaardag in Rotterdam die druk bezocht is, bijna 100 leden. 

 
De vraag die wij paar keer gehad hebben om naar Sofia hotel te gaan met 

de club hebben wij invulling aan gegeven. 
Eerste week april gaan we daar heen, Ton heeft afspraken gemaakt en 

invulling gegeven. 
Bijzonder was het dat binnen twee dagen er zoveel aanmeldingen waren 

dat het hotel vol zat. 

 
Dit jaar ook stap gezet om met Arie gezamenlijke info te zenden, veel van 

onze leden kregen die info al. Ook het schrijfhoutje kwam met dezelfde 
info vaak. Onze eigen info blijft wel via onze secretariaat komen. 

Daarnaast hebben wij vraag voor 5 mei in Wageningen uitgezet bij de 
leden, tot op heden 2 aanmeldingen. Dus gaan wij niet zelfstandig lopen, 

deze leden kunnen met een andere groep mee lopen, dat verzorgen wij 
wel. 

Leden bestand blijft redelijk stabiel, al hoewel we nog wel wat groei 
zouden wensen 

In het najaar willen wij nog een reünie houden, locatie  en datum zijn we 
mee bezig. 

 
Hierbij  wil ik mijn mede bestuursleden dank zeggen voor de inzet en 

prettige samenwerking.  M.n. Ton die zijn  best heeft gedaan om 

tussentijds extra info middels het schrijfhoutje, maar ook uitstapje.  
Dank voor uw aandacht  

Hierbij open ik de vergadering. 
 

 
Punt 2. Verslag ALV 2021 

Zie concept verslag. 
Binnen gekomen op het secretariaat van Piet vd Steen, 

 
Ik merk op dat ik Pieter van der Steen met mijn zoon Arie van der Steen, 

niet vermeld staan op de presentatielijst, terwijl wij aanwezig waren. 
 

Pieter Sleen staat vermeld word veranderen in Pieter v.d. Steen, en zoon 
Arie. 



Ook dit punt 
Een kleine opmerkeng van Wout Edink in het jaar verslag staat dat 7 juli 

marine veteranen dag was en   9 en 10 juni de vlootdagen. Dat klopt niet 

helemaal dat moet ook juli zijn. 
 

Datum word aangepast 
 

Punt 3. Jaarverslag PAM 
 

 
Jaar verslag PAM 2022 

Voorzitter leest het jaarverslag voor 
Wat de PAM betreffend, gaat het goed. Een aantal nieuwe leden erbij een 

aantal eraf dat houdt de vereniging aardig in evenwicht. 
 

Ons samenzijn in Rotterdam op de Smaragd 2 was een succes en meer 
dan uitstekend verlopen. Onze activiteitenman(Ton Meijdam) heeft zich 

danig uitgesloofd en is cum laude geslaagd. Iedereen was ontzettend 

tevreden. 
Als klap op de vuurpijl heeft Ton met wat als een ideetje ontstond tijdens 

een privé bezoek aan het Sophia hotel, in één weekend, het Sophia Hotel 
volgeboekt gekregen met 84 PAM leden, die daar samen in april 2023 een 

korte vakantie gaan doorbrengen van 5 dagen. We zien er met genoegen 
naar uit. 

 
De penningmeester neemt het woord over; 

Onze penningmeester geeft uitleg over het financiële plaatje en dat ziet er 
goed uit we gingen 2022 in met een positief saldo van 17.253,48 Euro. De 

complete boekhouding wordt openbaar aangeleverd aan de controlerende 
kascommissie voor en tijdens de vergadering. 

U zult waarschijnlijk verbaasd zijn over de plus van de reünie die toch wel 
redelijk duur moest zijn! 

Daarover heeft de penningmeester uitgebreid mondeling uitleg gegeven 

aan de aanwezige leden van de ALV. 
 

Ook de bijdrage voor het PAM-uitje was niet bedoeld voor 2022 zoals 
aangegeven in de mails en schrijfhoutje maar in januari 2023. 

 
Daardoor sloten we het jaar af met een saldo van 21.523,23 Euro zie 

overzicht.  
 

De netto jaar opbrengst bedraagt  4269,75 Euro 
 

Gelet op de gezonde financiële positie van de vereniging wil ik voorstellen 
om de contributie 2024 te laten op 12 Euro per jaar.  

 
 



 
Punt 4. Binnen gekomen vragen/opmerkingen 

 

Geen digitale vragen zijn binnen gekomen alleen de bij punt 2 
doorgegeven opmerkingen. 

 
Punt 5. Verslag kascommissie en verkiezing nieuw lid 

kascommissie. 
 

John Posthumus geeft aan dat de kascommissie de stukken heeft 
aangeleverd gekregen van de penningmeester en deze zijn gecontroleerd 

en in orde bevonden en na nog een enkele steekproef in de meegenomen 
bonnenboek van 2022 vlak voor de ALV, vraagt de kascommissie aan de 

ALV om het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële 
beleid van het jaar 2022. 

Dit word met luid applaus bevestigd. 
De kascommissie bestaat volgend jaar uit John Posthumus, Sijbrand 

Vermeulen en (nieuw) reserve lid Frans Scholten 

 
Punt 6. Verkiezing Penningmeester en Secretaris 

Voor de Penningmeester waren er geen kandidaten en daarom word er 
aan de ALV voorgesteld om de herkiesbare huidige penningmeester 

wederom te benoemen en zijn termijn te verlengen tot 22 maart 2029. 
Dit word unaniem goed gevonden door de ALV. 

 
Voor de Secretaris was er maar één kandidaat nl. Inge Werkhoven 

Er hoeft niet gestemd te worden alleen word toestemming gevraagd aan 
de ALV. 

Ook hier word er unaniem toegestemd voor de nieuwe Secretaris tot 22 
maart 2029 en heten Inge welkom als bestuurslid. 

 
De aftredende Secretaris, Joost , bedanken wij voor het werk wat hij 

verricht heeft als secretaris, maar hij gaat wel door als algemeen 

bestuurslid. 
 

Daar het bestuur nu uit vier personen bestaat zal de Voorzitter een extra 
stem krijgen wanneer dat nodig geacht word.   

 
Punt 7.  Rondvraag. 

 
Vier nieuwe gezichten op deze ALV stellen zich voor aan de ALV , 

 
Dat zijn Ben BuherTavanier, Bertus Dorpmans, Henk Benten en Rinus 

Mooijweer. 
 



Er word aangegeven dat dit jaar de Marinedagen zijn gecombineerd met 
Sail 2023 in Den Helder en er zal ook weer een veteranendag zijn waarbij 

ook de Post Actieve worden uitgenodigd via de verenigingen. 

 
Dit zal gecommuniceerd worden door middel van het (extra) schrijfhoutje. 

 
Er word gevraagd waar de Reünie dit jaar word gehouden, het bestuur 

geeft aan dit nog niet te weten en er nog mee bezig te zijn, er word vanuit 
de zaal Bronbeek geopperd en de Voorzitter geeft aan dat Hilversum 

misschien ook een mogelijkheid is omdat het toch verkocht gaat worden. 
 

Liesbeth vraagt of er misschien wat actiever vrouwen binnen gehaald 
kunnen worden in de vereniging, daar zal aan gewerkt worden. 

 
Er is ook een vraag of er weer een vaardag kan worden georganiseerd 

met een van de schepen van de historische marine schepen Ton de 
activiteitenman zal contact opnemen met een van de schepen en er later 

via het schrijfhoutje over een mededeling doen. 

  
 

SLUITING 
 

De Voorzitter rond af en nodigt de aanwezige uit voor de lunch in het 
restaurant en sluit de ALV. 

 
        

       
         

        
 
 
 
 


